
INOMHUSLUFTSGRUPPENS PM 
 
Tid: Torsdag den 16.3.2023 kl:08:30 – 9.12. 
Plats: Smedjan / Teams 
 
Deltagare:  Tina Nordman, bildningsdirektör, ordförande 

  Yvonne Carlberg, arbetarskyddschef, sekreterare  
  Anna Friberg, utrymmesförvaltningschef  
  Catharina Lindström, fastighetschef 
  Tony Lindqvist, VVS-ansvarig 
  Stefan Sarkanen, fastighetsbyggmästare 
  Timo Tenhunen, timmerman 
  Camilla Flinck, städchef  
  Henrik Lagerbohm, arbetarskyddsfullmäktig 
  Robert Holmström, förman, fastighetsservice   
  Katja Ristikartano, företagshälsovårdare/teams 
  Johanna Holmberg, hälsoinspektör  
  Katianna Kuula, direktör för hälsoövervakningen/teams 
  
  
  
 
1. Mötet öppnas 

Mötet öppnades kl. 8.30 
2. Förra mötets PM 

Godkändes. 
3. KYK (tidigare ärende) 

Aktuellt: B-huset: unken luft, luktar avlopp och allergiska symtom. 

Två nya vattenläckage i B-huset. En invid undervisningsköket, ett litet läckage. Det 

andra i ingången mot Ekenäsvägen på batterilinjen. Ny rördragning har gjorts. 

Aulan nu torr och i skick. Alla läckage åtgärdas genast , men bruksvattenrörlinjen 

kommer att bytas ut under sommaren. 

 

4. Kiilan koulu (tidigare ärende) 
Luftläckaget åtgärdas under sommaren. Inget hörts från hälsovårdaren. 

 

5. EHS (tidigare ärende) 
Toaletterna kollade och reparerade. 

 
 Ehs toimenpiteet 2023 maaliskuu eteenpäin seuraavasti. 
 
 Kohteen keittiö saneeraus aiheuttaa ilmastoinnin toiminnassa puutteita, jotka 
 poistuvat saneeraustyön  valmistuttua toukokuussa. 



 Kun kohde siis keittiö on valmis, tarkistamme ilmastointikanavistojen puhtauden 
 riittävän laajalta alueelta todentaen kanaviston puhtauden. (edellinen puhdistus 
 2020) samassa tarkistamme virtaukset sekä painesuhteet. 
 Kohteessa EHS on käynnissä ilmanmäärän mittaus(rehtorin huone + kuraattorin 
 huone)joilla pyritään toteamaan ilmanvaihdon riittävyys kun ilmanvaihto säädetty 
 suunnitelmien mukaiseksi (CO2+kosteus+lämpötila) ja tätä jatketaan kevätkauden 
 ajan. Tuloksia analysoidaan kesäkuussa ja jos tarvetta ilmenee, selvitetään iv 
 puhaltimien vaihtoa ilmamäärien nostamiseksi (suunnittelija varattu). 
 Laajempi sisäilman laadun mittaus tarvittaessa suunnitellaan tarpeen mukaisesti 
 heinä-syyskuulle sisältäen hiukkas-, haihtuvat orgaaniset ym. aineet 
 Tarkoitus todentaa tilanne koulun ollessa ns. tyhjä / toiminnassa. 
 
 

6. Västerby skola (tidigare ärende) 
Finns inga lediga realtidsmätare ännu. 
 

7. Inomhuslufttemperaturen i daghem (tidigare ärende) 
Båssaboda åtgärdas innan sommaren. Sedan är Skogsgläntan, Mäntykoto och Rasebo 

i tur. 
 

8. Svartå skola (tidigare ärende) 
Brev skickats. 

9. Inomhusluftsgruppens protokoll (tidigare ärende) 
Ny puff på Intran om vart man anmäler inomhusluftproblem. Henrik L hjälper Tina N 

med Webropol. 

 

10. Hakarinteenkoulu (tidigare ärende) 
Inget oroväckande i resultaten. Det finns problem med tryckförhållandena. 

Temperaturen bra. 

 

11. Hagahemmet (tidigare ärende) 
Fastighetsbyggmästaren besökt Hagahemmet. Bruksvattenledningarna repareras för 

tillfället. Eventuell lukt från torra stanklås och brunnar. Personalen fyller i enkät om var 

och vilka symtom de upplever för att kunna gå vidare i ärendet. 

 
12. A-huset/arkivet tidigare ärende) 

Utrymmesförvaltningen utformar snarast en info om att värdena i utrymmet utanför inte 

överskrider gränsvärden och att man kan använda skyddsutrustning om man reagerar. 

 

13. Inomhusluften i R-huset 



Ventilationen borde vara bra nu. Den är på full effekt dagtid och halveffekt under natten. 

Värmen inne beror på att det är ett stenhus som blir varmt. 

 

14. KSH  
Utrymmet luktar gammalt arkiv. 

Utrymmet besöktes och konstaterades att det innehåller en massa gammalt papper. 

Finns ingen luftkonditionering i förrådet. Skolan önskar att en vägg rivs för att få mera 

utrymme. Bör kollas om antalet personer som skall vistas i utrymmet är tillåtet och att 

luftmängden i så fall räcker till. 

 

15. EG 

 
- EG rum 204, tung luft, unket. Symtom: huvudvärk, ögonen svider, näsan rinner och 

huden kliar.  

Ventilationen otillräcklig med tanke på personantalet. VVS-planeraren kontaktas för 

att utreda möjliga åtgärder för att få ventilationen bättre.   

Utredning pågår om möjligheterna att byta till effektivare fläktar och tilluften bör 

planeras. 

 

16. Mötets avslutande. 
Mötet avslutades kl.9.12. 

 

/ Yvonne Carlberg  

              
 

 
 
 
 


